
 

 

Arbeidsgruppen - Helseprosjektet 

 

Møtereferat (referent – Geir Søgård) 
Sted:  Teams 

Dato:  24.05.2023 

Deltakere:  Sofie Ottesen, Svein Kvåle, Kyrre Rørstad, Frode 

Lingaas, Geir Søgård, Kyrre Rørstad, Bjørnar Boneng 

Tidspunkt:  19:00 – 19:40 

Sakslisteelementer 

 
1.  Godkjenning av forrige møtes referat. 

2.  Gjennomgang av handlingspunkter fra forrige møte 

3.  Informasjon 

• Informasjon om behov for prøver er kommunisert ut på 

begge rasesidene samt facebook. 

• Informasjon om helseundersøkelsen på engelsksetter er 

lagt ut på www.nesk.no 

• Mange frivillige har henvendt seg vedrørende prøver fra 

syke hunder, og vi har begynt å få tilbake mange 

svabertester. Dette er svært viktige bidrag til prosjektet og 

vi takker for disse bidragene, samtidig som vi oppfordrer 

enda flere til å komme oss i møte med flere prøver. 

4.  Helseundersøkelse 

• Helseundersøkelsen blir lagt ut på nesk.no inneværende 

uke. Hovedformålet med helseundersøkelsen er: 

- Gi raseklubben en oversikt over generell helse og 

atferd i rasen 

- Gi Veterinærhøgskolen mulighet til å forske på 

aktuelle/hyppige sykdommer 

- Gi Veterinærhøgskolen mulighet til å få kontakt med 

eiere som kan delta i og bidra med prøver i det 

pågående Helseprosjektet 

- Les mer her: 

https://www.nesk.no/nyheter/helseundersokelsen-hos-

engelsk-setter-snart-klar-til-bruk/ 

5.  Samarbeidspartnere/økonomisk støtte 

http://www.nesk.no/
https://www.nesk.no/nyheter/helseundersokelsen-hos-engelsk-setter-snart-klar-til-bruk/
https://www.nesk.no/nyheter/helseundersokelsen-hos-engelsk-setter-snart-klar-til-bruk/


 

• Ytterligere positive signaler fra andre som enda ikke er 

bekreftet. Vil bli publisert i neste referat. 

6.  Ansettelse av forsker 

• Vi har startet arbeidet med ansettelse av Postdoc, men vil 

bruke god tid for å sike ansettelse av best mulig 

kompetanse. I mellomtiden legger vi vekt på å få inn flest 

mulig gode prøver, som kan være tilstede og sikre ett 

effektivt arbeid når forsker starter arbeidet. Vi ønsker å ha 

en person på plass i løpet av høsten. 

7.  Samarbeidende spesialist 

• Vi har sendt formell henvendelse til Nextmune AS, for 

potensielt samarbeide på diagnostikk på atopi. 

 

Vi tar nå en pause i møtevirksomheten, og løser kontinuerlig 

saker via epost. Neste møte vil bli holdt i midten av august. 

 

Vi ønsker alle en riktig god sommer        

 

 

 


